



Referat fra styrelsesmøde mandag d. 8. 12. 2015. på ISL Aabenraa

Tilstede: Anker Ravn Knudsen, Ellen Jensen, Birgitte Thomsen og Leif Jacobsen (sekretær)

Suppleanter:

Lokalhistorisk Konsulent Kim Furdal, Webmaster Hanne Christensen

Afbud fra: Elli Deelee, Karls Gunnar Gregersen og Jytte Ludvigsen

Punkt 1 Anker havde deltaget i generalforsamlingen i SLA og Birgitte havde deltaget i hele årsmødet. Det havde været et fredeligt, men godt møde med et godt fagligt indhold. Forholdsvis mange deltager.

Ellen fremlagde tal fra regnskabet. Saldoen d.d. er på 120.519,73. Der mangler stadig indbetaling af kontingent fra 3 arkiver. Ellen har haft kontakt til dem, og det skyldtes at arkivernes hjemmesider ikke var ajourført med rette mail adresse, så det forventes at indbetalingerne kommer ret hurtigt.

Ellen havde sammenholdt buget og regnskab og der er især indtægten på kurser der er en ret stor afvigelse i positiv retning.

Punkt 2 Referat fra efterårsmødet med arkivsamvirkerne blev godkendt. Mødet søges også gennemført næste år

Punkt 3 Kim fortalte om det udsendte kursusprogram for 2016, det er et godt og spændende program, som vi håber mange vil drage nytte af.

Punkt 4 Vedr. takster for kopier, fotos o.l. blev det bestemt, at det skulle på som et punkt på dagsordenen, mellem punkt 7 og 8 til årsmødet den 6. 2. 16. Der er ret stor forskel på hvordan man takler det rundt omkring, og vi vil prøve at lave et forslag til fælles takster.

Vi vil opfordre jer til at sende jeres priser til mig på lja@sildeballe.dk, så vil jeg sammen med Anker lave et oplæg til årsmødet.

- Punkt 5 Årsmøde den 6. 2. 2016: Kim Furdal sørger for udsendelse af indbydelse og dagsorden.
- Anker og Ellie, Suppleanter, revisor og revisorsuppleant er på valg i 2016.
- Anker er villig til genvalg, og tager kontakt til de andre om de er villig til genvalg
- Budgettet blev gennemgået og tilrettet. Det er vigtigt at formidlingspuljen fremgår af budgettet.
- Bestyrelsen vil foreslå at der i årene op til 2020 bliver lagt penge i puljen, så vi er rustet til ekstra arrangementer. Vi foreslå kr.10.000,00 på 2017 budgettet.
- Anker og Kim finder en foredragsholder, evt. Lennart fra Museum Sønderjylland.
- Anker har sørget for en udstilling om jernbanedrift.
- Bestyrelsen møder kl. 10.00 den 6. 2. 2016 for at forberede årsmødet.
-
- Punkt 6 Den nye websiden blev drøftet. Der kom forslag om flere billeder på siden. I forbindelse med årsmødet, bliver bestyrelsesmedlemmerne fotograferet så de kommer på hjemmesiden. Hanne efterlyser stadig materiale fra arkiverne og gerne referater og billeder fra arrangementer. Også gerne "arkiv portrætter".
- Der udloddes et nyt kraks atlas til de 4 første arkivportrætter**
-
- Punkt 7 Næste møde er årsmødet den 6. februar 2016. Vi mødes kl 10.00 for at forberede årsmødet.
-
- Punkt 8 Evt.
- Hanne fortalte om at Rigsarkivet og Sønderborg slot er gået sammen om at indtaste oplysninger om knap 4000 krigsfangers transport tilbage til Sønderjylland efter 1. verdenskrig.